
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 21.1.2021, Brno, Jírova 2

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák - předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Andrea Ondrůjová

Omluveni: Ing. Petr Kiesel, Ing. Jiří Kozlovský - místopředseda komise, Mgr. Eva Malířové, p. 
Janka Wasserbauerová

Hosté: JUDr. PhDr. Martin Příborský

Účastní se 3 členové, komise není usnášeníschopná.

1. Zahájení

2. Schválení programu zasedání

Komise není usnášeníschopná, tedy program nelze schválit. Byly ovšem diskutovány body 

dle pozvánky.

3. Informace o postupu židenických občanů vůči slévárně Heunisch

Společný postup je vhodný, dle informací od pana II. místostarosty je měření emisí 

v blízkosti areálu slévárny přislíbeno krajským úřadem v květnu 2021.

4. Studny v Líšni

Na adresu komise doputovalo 11 e-mailů. Předseda komise předal přístup do e-mailu 

komise ostatním členům komise i zástupcům radnice, aby se s těmito e-maily mohlo dále 

nakládat (např. pro Líšeňské noviny).

5. Úprava hřiště na Náměstí Karla IV.

Chystá se odstranění kritických prvků, již řešeno ÚMČ.

6. Zlepšení obecního mobiliáře při ulici Ondráčkova

Mobiliář lze doplnit, ovšem vzhledem k tomu, že ulice Ondráčkova má dvě silnice, kde se 

běžně vyskytují motorová vozidla, je nutné brát ohled na bezpečnost. Není například 

možné umístit prvky dětského hřiště do blízkosti silnice, aniž by tato instalace nebyla 

doplněna patřičnou zábranou - plotem.

V křižovatce s ulicí Zlámanky jsou obecní pozemky (aktuálně je obec pronajímá jako 

zahrady), které by mohly sloužit veřejnosti jako odpočinková zóna. Tato přestavba není 

ovšem možná bez diskuse s místními občany

7. Různé
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Herbicidy - p. Kús dostal nacenění likvidace plevele. Vzhledem k četnosti manuálního 
odstranění (cca i jednou za 2 týdny) je celková částka za rok výrazně vyšší než 
chemické odstranění.

Rorýsi, jejich ochrana a hnízdiště - škola Horníkova byla v projektu tzv. rorýsí škola, lze 
tedy od vedení školy získat zkušenosti z praxe.

- Závlahová nádrž park Trnkova - informace o staré původní studně v oblastí pomníku 
Josefy Faimonové, která by mohla být pro závlahu či napouštění nádrže využita? Více 
údajů (p. Ondrůjová)?

Opakované zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 28.1.2021, on-line 
zasedání.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák - předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Petr Kiesel, Ing. Andrea 
Ondrůjová

Omluveni:, Ing. Jiří Kozlovský - místopředseda komise, Mgr. Eva Malířová, p. Janka
Wasserbauerová

Hosté: nejsou

Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení

2. Schválení programu zasedání

Komise má na programu 2 body, usnesení k vyhlášce a dotacím.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Vyhláška o nočním klidu

Komise schvaluje vyhlášku v předloženém znění.

Pro: 4 •> Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Dotace

ZO ČSOP Pozemkový spolek Hády - „Úklid na Hádech“, předpokládaná částka 9.717,- Kč 

a „Lavičky do etážového lomu na Hádech“, předpokládaná částka 16.000,- Kč 

Komise doporučuje dotaci v plné výši, ovšem dotace nesmí být použita též na mzdové 

náklady.

Zároveň komise doporučuje doplnit do dokumentace k dotacím informaci, zda Pozemkový 

spolek Hády žádá o dotace i v ostatních dotčených katastrálních územích (kromě Líšně
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ještě k. ú. Maloměřice, Židenice, Kanice) popřípadě v místě sídla své organizace (Panská 

9, 602 00 Brno tj. Brno-střed)

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Kynologický klub, dotace na „Opravy a údržba cvičiště“, předpokládaná částka 5.000,- Kč.

Komise doporučuje dotaci v plné výši.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapsal Ing. Lukáš Bružeňák 
Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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